
 رهبر انقلاب رحلت آیت الله مؤمن را 
تسلیت گفتند

حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی با صدور 
الله حاج شیخ محمد  آیت  ربانی  عالمِ  و  پارسا  فقیه  پیامی رحلت 
مؤمن را تسلیت گفتند.متن پیام تسلیت رهبر معظم انقلاب اسلامی 

به این شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

انالله و اناالیه راجعون
با تأسف فراوان خبر رحلت عالمِ ربانی و فقیه پارسا و پرهیزگار 
آیة الله آقای حاج شیخ محمد مؤمن قمی اعلی الله مقامه را دریافت 
کردم. این ضایعه ئی برای حوزه ی علمیه است. مقام علمی و پرورش 
نیز  این عالم بزرگوار، و  شاگردان برجسته در کنار تقوا و اخلاص 
ایشان  از  جامعی  شخصیت  اجتماعی،  و  انقلابی  تعهد  و  وفاداری 
انقلاب برمیگردد  از  ساخته بود. سابقه ی مبارزاتی ایشان به پیش 
ادامه  ایشان در تمام دوران چهل ساله مستمراً  انقلابی  و خدمات 
مهمّ  ارکان  از  یکی  متوالی  و  متعدد  دوره های  در  و  است  داشته 
به  را  ایشان  درگذشت  اینجانب  بوده اند.  نگهبان  محترم  شورای 
خاندان گرامی و فرزندان مکرّم و دیگر بازماندگان و نیز به حضرات 
دوستان  و  شاگردان  بخصوص  و  قم  مقدس  حوزه ی  اعلام  علمای 
ایشان و به عموم مردم عزیز شهر قم تسلیت عرض میکنم و مغفرت 
مسألت  متعال  خداوند  از  را  ایشان  درجات  علو  و  الهی  رحمت  و 

مینمایم.
سید علی خامنه ای-۳ اسفند ۱۳۹۷

 قاسمی: سکوت دولت های منطقه 
صهیونیست ها را گستاخ کرده است

سخنگوی وزارت امور خارجه به تجاوزهای اخیر صهیونیست 
ها به مسجد الاقصی اشاره کرد و گفت: سکوت مرگبار برخی دولت 
های منطقه موجب تشویق و گستاخی صهیونیست ها در تعدی و 

تعرض به اماکن تاریخی و اسلامی فلسطین شده است.
به گزارش وزارت امورخارجه، بهرام قاسمی با اشاره به تجاوز و 
تعرض های اخیر صهیونیست ها به مسجد الاقصی و اماکن تاریخی 
و اسلامی بیت المقدس اشغالی، این اقدام غاصبان قدس را محکوم 

کرد.
سخنگوی وزارت امور خارجه افزود: فرایند کشتار و پاکسازی 
نژادی - مذهبی در بیت المقدس از زمان اشغال سرزمین فلسطین 
به صورت مستمر و سازمان یافته در جریان بوده اما سکوت مرگبار 
برخی دولت های منطقه در قبال تجاوزهای مکرر صهیونیست ها، 
اسرائیلی   - آمریکایی  نمایش مضحک  با  آنها  و همراهی  مشارکت 
ورشو و نیز برقراری ارتباطات پنهان و آشکار با عاملان کشتار مردم 
و  تعدی  در  ها  صهیونیست  گستاخی  و  تشویق  موجب  فلسطین 
تعرض به اماکن تاریخی و اسلامی فلسطین بویژه در بیت المقدس 

شده است. 
مردم  مقاومت  و  پایداری  از  تقدیر  و  تجلیل  ضمن  قاسمی 
فلسطین بویژه ساکنان بیت المقدس در حفاظت و حراست از اماکن 
مقدسه خواستار اقدام فوری و عملی کشورهای اسلامی و مجامع 
و سازمان های بین المللی از جمله سازمان ملل متحد در محکوم 
کردن اقدام های اخیر صهیونیست های نژاد پرست و جلوگیری از 

تداوم آن شد.

مادورو دستور بستن مرز برزیل را داد
بستن  برای  تصمیمش  از  اظهاراتی  در  ونزوئلا  رئیس جمهور 
مرز این کشور با برزیل خبر داد و اقدام خوان گوایدو، رهبر مخالفان 
برای وارد کردن کاروان کمک های انسان دوستانه به داخل ونزوئلا 

را »تحریک آمیز« خواند.
به گزارش خبرگزاری فرانسه، نیکولاس مادورو، رئیس جمهور 
ونزوئلا در اظهاراتی تصمیمش برای بستن مرز ونزوئلا با برزیل تا 
اطلاع ثانوی را در میان تداوم نزاع  با خوان گوایدو، »رئیس جمهور 
خود خوانده« ونزوئلا برای وارد کردن یک کاروان کمک های انسان 

دوستانه خارجی ابراز داشت.
مادورو در یک سخنرانی تلویزیونی گفت که بستن کامل مرز 

ونزوئلا با کلمبیا را هم در نظر دارد.
یک  بود  داده  دستور  ونزوئلا  ارتش  به  پیش  چندی  مادورو 
پل مرزی مهم با کلمبیا را به منظور جلوگیری از ورود کمک های 
خارجی از شهر کوکوتا کلمبیا تحت کنترل درآورد. این شهر جایی 
است که محموله های کمک های خارجی واکثرا از جانب آمریکا در 

آن جا انبار شده اند.
مادورو در یک سخنرانی تلویزیونی این کمک های خارجی را 
گفت:  و  خواند  بچگانه«  »بازی  یک  و  آمیز«  »تحریک  اقدام  یک 
آمریکا  نظامی  برای مداخله ای  زمینه ای  این کمک ها پیش  ارسال 

در ونزوئلا است.
از اعضای ارتش  با همراهی چند تن  او در این سخنرانی که 
ایراد کرد گفت: هدف آمریکا ایجاد یک اغتشاش ملی عظیم بود اما 

آنها موفق نشدند. کشور ما خواهان صلح است.
اتاویوی رگوباروس، سخنگوی  در همین حال روز پنج شنبه 
هوایی  ارسال  به  کشور  این  کرد  اعلام  بریل  جمهوری  ریاست 
کمک های انسان دوستانه برای ونزوئلا به رغم صحبت های مادورو 

ادامه می دهد.
برای  کامیون های  بتواند  گوایدو  خوان  که  زمانی  تا  گفت:  او 
بار زدن این کمک ها بفرستد غذاهای فاسد نشدنی و دارو در شهر 

پاکارایمای برزیل انبار می شود.
انسان  کمک های  دارد  قصد  شنبه  روز  کرده  اعلام  گوایدو 

دوستانه خارجی را وارد خاک ونزوئلا کند.

اف ای تی اف بار دیگر به ایران فرصت داد
»گروه ویژه اقدام مالی« )FATF( ضمن تعلیق اقدامات تقابلی 
علیه ایران، تا ماه ژوئن)خرداد - تیرماه( به کشورمان فرصت داد تا 

قوانین مربوط به مبارزه با پولشویی را تقویت کند.
این گروه که در پاریس مستقر است ماه اکتبر گذشته نیز به 
ایران تا ماه فوریه فرصت داده بود که اصلاحات مربوطه را تکمیل 
کند.گروه ویژه اقدام مالی که هفته جاری در پاریس تشکیل جلسه 
که  دارد  وجود  مواردی  »هنوز  کرد  اعلام  ای  بیانیه  در  بود،  داده 
مسیر  در  سرعت  به  ایران  دارد  »انتظار  و  است«  نشده  تکمیل 

اصلاحات به پیش برود.«
ژوئن  تا  ایران  اگر  است:  آمده  همچنین  گروه  این  بیانیه  در 
به  اف  تی  ای  اف  معیارهای  با  را مطابق  قوانین لازم  بقیه   2019
تصویب نرساند، این نهاد ملزم خواهد بود اقدامات نظارتی بیشتری 
بر شعبات و شرکت های تابعه نهادهای مالی مستقر در ایران اعمال 
کند.رویترز نوشت: شرکت های خارجی می گویند خروج ایران از 
ایران  در  آنها  های  گذاری  سرمایه  در  کلیدی  عاملی  سیاه  لیست 
فوریه  تا 22  فوریه  از 17  اف  ای تی  اف  اخیر  بود.نشست  خواهد 
)28 بهمن تا 3 اسفند(، با حضور بیش از 800 مقام به نمایندگی 
از 205 حوزه قضایی، صندوق بین المللی پول، سازمان ملل متحد، 

بانک جهانی و دیگر سازمان ها برگزار شد.
و  توصیه   40 پولشویی  با  مبارزه  مورد  در  اف‹  تی  ای  ›اف 
آنها  اساس  بر  که  دارد  توصیه   9 تروریسم  مالی  تأمین  مورد  در 
کشورهای مختلف را بررسی و رده بندی می کند. توصیه های این 
نهاد می تواند از طریق وضع قوانین داخلی توسط کشورها، به اجرا 
در بیاید و زمینه های پولشویی و تأمین مالی تروریسم را کاهش 
دهد.گروه ویژه اقدام مالی، در گزارش های سالانه اش، یک لیست 
سیاه از کشورهایی که با معیار این نهاد، پرخطرترین کشورها برای 
سرمایه گذاری هستند قرار داده است. در سال 2009 برای اولین 

بار، نام ایران در لیست سیاه این سازمان وارد شد. 
گروه ویژه اقدام مالی، ایران را برای رفع مشکلات، از فهرست 
کشورهایی که توصیه می شود در رابطه با آنها اقدامات احتیاطی 

مضاعف انجام شود، معلق کرده است.

با یک روزنامه سوئیسی ضمن  امور خارجه کشورمان در مصاحبه  وزیر 
حمایت از سیاست های ایران در سوریه، سیستم مالی اینستکس را به عنوان 
تنها پیش شرط برای عمل به وعده های زیاد اروپا در برجام و کافی ندانست. 
با  ای  مصاحبه  در  کشورمان  خارجه  امور  وزیر  ظریف«،  جواد  »محمد 
برای  اروپا  اتحادیه  از  انتظاراتش  درباره  آنسایگر«،  »تاگس  روزنامه سوئیسی 
دیگر  ایران خارج شد  با  اتمی  توافق  از  آمریکا  که  وقتی  برجام گفت:  حفظ 
کشورها یک سری تعهدات را دادند که شامل دوازده نکته بود. مکانیسم مالی 
جدید اتحادیه اروپا موسوم به اینستکس شامل این تعهدات نمی شود بلکه 
تنها پیش شرطی برای اجرای وعده های داده شده است. در توافق هسته ای 
بر  مبتنی  سیستم  یک  است.  شده  بینی  پیش  اقتصادی  روابط  نرمال شدن 
تبادلات تجاری مانند اینستکس به منزله عادی سازی روابط اقتصادی نبوده 

بلکه عکس آن است.
ظریف در ادامه این مصاحبه تاکید کرد که ما آماده ایم با این شرایط 
زندگی کنیم چرا که از شرکای خود در اروپا درخواست زیادی نمی خواهیم 
داشته باشیم. اما اینستکس اولا هنوز عملی نشده است و ثانیا اجرایی شدن 
آن هنوز حدود 9 ماه زمان برد و سوم اینکه پول باید در آن وجود داشته باشد 
و تنها زمانی پول در آن وجود دارد که تجارتی وجود داشته باشد، معاملات 

نفتی و یا سرمایه گذاری در ایران. این چیزی است که ضرورت دارد.
انتقاد از سر خم کردن اروپا در برابر تحریم های آمریکا

 2.5 از  ایران  نفت  صادرات  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  ادامه  در  وی 
میلیون بشکه در روز به بیش از یک میلیون کاهش یافته و آیا این در دراز 
مدت کافی است گفت: خیر، این کافی نیست و کم تر از میزانی است که  ما 
در دوران تحریم های سازمان ملل متحد و قبل از توافق اتمی می فروختیم. 
اما حالا ایالات متحده با همه قدرت فشار ایجاد می کند و همه در برابر این 
فشارها سر خم می کنند. شرکت های اروپایی ایران را ترک می کنند. تنها 

ایراد کلمات زیبا این است که در دراز مدت کافی نیست.
پایبندی ما به برجام  به اراده و خواست مردم ما بستگی دارد

ظریف در ادامه در پاسخ به این پرسش که کشور شما تا چه مدت در این 
شرایط در برجام باقی می ماند گفت: این به اراده و خواست مردم ما بستگی 
اگر  اما  بودند.  اقلیت بسیار قدرتمندی در کشور ما مخالف برجام  دارد. یک 
شوند.  اکثریت  زودی  به  است  ممکن  گروه  این  شوند  عصبانی  بیشتر  مردم 
بر اساس یک نظر سنجی هنوز 51 درصد شهروندان از ماندن ما در برجام 

حمایت می کنند. اما ما نمی توانیم بر خلاف خواست ملت عمل کنیم.
وی در ادامه در پاسخ به سوالی مبنی بر سوء مدیریت دولت گفت: سال 
گذشته ما علی رغم سالها سوء مدیریت رشد هشت درصدی داشتیم. چرا ما 
این صورت  غیر  در  ها.  تحریم  به خاطر  ایم؟  گرفته  قرار  در سراشیبی  حالا 
چیزی تغییر نکرده است. سوء مدیریت و مسائل ساختاری اقتصاد در ایران 

چیز جدیدی نیست.

که  کرد  مطرح  را  پرسش  این  ادامه  در  سوئیسی  روزنامه  این  خبرنگار 
معافیت های ایالت متحده برای خرید نفت ایران در ماه می منقضی می شود 
و اگر این معافیت ها تمدید نشود آیا این به منزله پایان برجام است گفت: من 
اعتقاد ندارم که این معافیت ها به خاطر رعایت حال ایران و توافق هسته ای 
در نظر گرفته شده است، بلکه به دلیل ارزیابی های آمریکا از بازار نفت بوده 
است. آمریکا به نگرانی های اروپا هیچ توجهی نمی کند و به آن ها خروج از 
توافق هسته ای را اعلام می کنند. جامعه بین المللی باید در این باره تصمیم 
این به نفع آن ها است که اجازه دهند آمریکا به روند دیکته  آیا  بگیرد که 
کردن های غیر قانونی خود ادامه دهد. اروپایی ها باید از خود این سوال را 
بپرسند اگر آن ها اجازه  ادامه این رویکرد را به آمریکا بدهند چه کاری انجام 

خواهند داد اگر واشنگتن پایان مبادلات تجاری با چین را درخواست کند.
اروپا در حال حاضر هیچ نفتی از ما نمی خرد

وی در ادامه تاکید کرد که همچنان صادرات نفت ما وجود دارد و البته 
اگر زمانی همه مشتریان ما تصمیم بگیرند که در برابر فشارهای آمریکا  سرخم 

کنند ما از ابزار دیگری استفاده می کنیم.
ظریف در پاسخ به این پرسش که کدام ابزار گفت: من این را نخواهم 
گفت. ترامپ از غافلگیری خوشش می آید و به همین دلیل ما با او این گونه 

رفتار می کنیم.
ظریف در ادامه گفت: در حال حاضر تمام تجارت های نفتی ما خارج از 
اروپا انجام می شود. اروپا در حال حاضر هیچ نفتی از ما نمی خرد و تحریم ها 

را با احتیاط اجرا می کند.
ظریف در ادامه درباره ثبات ایران با توجه به تحریم ها گفت: ایران بسیار 
پایدار است چرا که ما به نیروهای خارجی تکیه نمی کنیم. ثبات و پایداری ما 
از داخل است. اما انسان ها رنج می کشند. به ندرت کارشناسی انتظار داشت 
که مردم زیادی در چهلمین سالگرد پیروزی انقلاب به خیابان ها بیایند، اما 

آن ها در این جشن ها حمایت خود را نشان دادند.
اکثر مردم ما از سیاست های دولت در سوریه راضی اند

وی همچنین گفت: بخشی از مردم ما هستند که از سیاست خارجی ما 
ناراضی اند و آن ها می توانند این نارضایتی را در خیابان ها و یا مقاله روزنامه 
ها بیان کنند. اما یک نظر سنجی که ما آن را انجام نداده ایم بلکه دانشگاه 
مریلند انجام داده است نشان می دهد که اکثر قریب به اتفاق مردم ما اعتقاد 
دارند که سیاست دولت در سوریه و در منطقه برای امنیت ما امری غیر قابل 

اجتناب است.
ظریف در ادامه در پاسخ به خبرنگار این روزنامه سوئیسی که پرسیده 
بود توجیه رسمی حضور ایران در سوریه مبارزه با تروریسم و دعوت و خواست 
دولت سوریه است و این در حالی است که مبارزه با تروریسم در این کشور 
رو به پایان است گفت: این توجیه رسمی ما برای حضور در سوریه نبوده بلکه 
تنها دلیل آن است. مبارزه با تروریسم در سوریه به پایان نرسیده است. بخش 
های زیادی از شهر ادلب همچنان تحت اشغال جبهه النصره است و در اطراف 
دیر الزور هم همچنان تروریست هایی وجود دارند و حتی در عراق هم این 
گونه است. تروریست ها یک چهر ه متفاوت به خود گرفته اند و به خانه رفته 
باید محتاط  بیایند. ما  تا در فرصت مناسب دوباره به صحنه  اند و منتظرند 

باشیم. اگر دیگر به ما نیازی نباشد این پایان حضور ما خواهد بود.
ظریف در ادامه درباره نتایج نشست اخیر سوچی و اینکه آیا یک اقدام 
این مسیر حرکت می  در  ما  است گفت:  اجتناب  قابل  غیر  ادلب  در  نظامی 
کنیم. ما هرگز خواهان یک اقدام نظامی نیستیم بلکه به سختی در این راستا 
کار می کنیم که از آن اجتناب کنیم چرا که می دانیم هر اقدام نظامی در این 
مطقه یک فاجعه است. اما رویکردهای دیگر شکست خورده است و بخش های 

زیادی از ادلب امروز توسط جبهه النصره کنترل می شود.
ما به دعوت دولت سوریه در این کشور حضور داریم

وی درباره برخی درگیری ها در سوریه بین نیروهای رژیم صهیونیستی و 
ایران نیز گفت: ماجراجویی هایی از طرف اسرائیل وجود دارد و این ماجراجویی 
همیشه خطرناک است. ما به دعوت دولت سوریه در این کشور هستیم. اسرائیل 
حریم هوایی سوریه و لبنان و همچنین قوانین بین المللی را نقض می کند. اگر در 

این باره دلیلی برای نگرانی وجود داشته باشد از رفتار اسرائیل است.
وی امکان جنگ با اسرائیل در سایه این درگیری ها را رد نکرده و گفت: 

ما از کارکنان خود حفاظت می کنیم.
بلندی های  آیا وضعیت موجود در  این پرسش که  به  پاسخ  ظریف در 
جولان قابل قبول است گفت: خیر، اما این یک مسئله داخلی در سوریه است 
و مربوط به ما نیست. ما نمی توانیم به دوستان خود بگوییم که چه سیاست 
توانیم درباره مسائل احتمالی صحبت کنیم  خارجی را دنبال کنند. ما نمی 
بدون اینکه دولت سوریه درباره آن تصمیم گرفته باشد و حضور ما در سوریه 

برای مبارزه با تروریسم است و تمام.

خطیب موقت جمعه تهران از نمایندگان مجلس خواست در جریان بررسی 
بودجه سال 98 گام های مثبتی در جهت انضباط مالی بودجه بردارند؛ بودجه ای 
که براساس برآورد مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی حدود 100 هزار 

میلیارد تومان کسری پنهان در آن نهفته است. 
در  تهران  موقت  جمعه  امام  ابوترابی فرد  سیدمحمدحسن   حجت الاسلام 
خطبه های نمازجمعه تهران با تسلیت به مناسبت درگذشت آیت الله مومن گفت: 
به راستی آیت الله مومن آراسته به ایمان، علم و تقوا بود. وی عضو موثر شورای 
نگهبان قانون اساسی، مجلس خبرگان رهبری و شخصیت فرزانه در مدرسه امام 

خمینی بود. 
خطیب موقت نمازجمعه تهران با اشاره به بیانیه گام دوم رهبر معظم انقلاب 
گفت: عدالت باید در همه سطوح مدیریت جریان پیدا کند آنگاه که این آرمان 
بزرگ الهی محقق شد به بیان رهبری دولت  اسلامی محقق می گردد و آغازی 

برای ساختن جامعه در تراز دین است. 
وی ضمن تبریک و تسلیت به مناسبت شهادت جمعی از پاسداران عزیز در 
حادثه تروریستی جاده خاش - زاهدان اظهار داشت: از دولت پاکستان به عنوان 
یک همسایه مسلمان انتظار می رود رفتار گذشته خود را اصلاح و راه را برای تداوم 
اصول برادری هموار نمایند. شایسته کشور نیست با همسایگان خود در شمال، 

جنوب و غرب چنین روابط نابهنجاری را داشته باشند. 
وی ادامه داد: گام دوم انقلاب به عنوان منشوری برای مرحله دوم خودسازی، 
جامعه پردازی و تمدن سازی و تبیین کننده فصل نوین حرکت انقلابی و عمل 
جهادی ملت بزرگ ایران و امت اسلام و جبهه مقاومت است. در این منشور با 
تحلیلی روشن از گذشته نقشه راه برای تحکیم باروری نظام انقلابی، پویا،  توانمند، 
پیشتاز در راستای دست یابی به تمدن اسلامی و بهبود جدی و موثر عملکرد ارکان 

نظام ارائه گردیده است. 
چهار  شگرف  دستاوردهای  انقلاب  دوم  گام  بیانیه  در  گفت:  ابوترابی فرد 
دهه گذشته در حوزه های امنیت، ثبات سیاسی کشور، علم و فناوری ، ایجاد 
زیرساخت های حیاتی و اقتصادی، خلق و تثبیت اراده ملی در کانون مدیریت کشور 
ارتقاء بینش سیاسی در مسائل منطقه و نگاه به مسائل بین المللی، سنگین نمودن 
کفه عدالت در تقسیم امکانات عمومی کشور و افزایش عیار معنویت و  اخلاق 
و ایستادگی شکوهمند و ابهت آفرین در برابر قدرت های استکباری و آمریکای 

جهان خوار تبیین شده است که قابل تحلیل جدی است. 
خطیب موقت نمازجمعه تهران تصریح کرد: در فراز نخست این بیانیه آمده 
است در میان ملت هایی که برخاسته و انقلاب کرده اند کمتر دیده شده است 
که آرمان های انقلابی را حفظ کنند. انقلاب اسلامی یکی از حرکت های انقلابی 
استثنایی است که به ویژه در تاریخ چند صده ملت های منطقه و جهان که توانسته 
در طول چهار دهه براصول و مبانی انقلاب اش ایستادگی کند و راه حرکت پرشتاب 

خویش را هموار نموده است. 

وی گفت: می خواهم به عوامل کلیدی ا ین حرکت و شتاب و ایستادگی بر 
اصول اشاره کنم  سه عامل کلیدی راه را برای این موفقیت هموار کرده است و ما 

باید بر این عوامل سه گانه توجه و از آن حراست کنیم. 
ابوترابی فرد درباره عامل اول شتاب و ایستادگی بر اصول انقلاب اظهار داشت:  
آرمان هایی ماندگار و باثبات است که با فطرت روح، جان،  عقل هماهنگ باشد. 
اندیشه و تفکری با طراوت و نشاط قلب و روح و جان انسان ها را فتح می کند که با 
مبانی عقلانی و با فطرت بشر هماهنگ و از پشتوانه برهانی و علمی برخوردار باشد. 
خطیب موقت نمازجمعه تهران اضافه کرد: با حقایق ناب الهی آشنا شده ایم 
این حقایق ماندگار است، مبانی انقلاب اصول و ارزش های انقلاب اسلامی برآمده 
از قران، کلمات پیشوایان معصومان دین و سیره اولیاء الهی است. این مبانی استوار 
است و استحکام منطقی و علمی دارد؛ لذا رهبر معظم انقلاب به درستی اشاره 
می کنند که این اصول و ارزش ها برای همیشه در نزد انسان ها و جوامع بشری زیبا 

و پرجاذبه است زیرا با فطرت آنها هماهنگ است. 
وی تاکید کرد: انقلاب اسلامی دین و دنیا را، علم و دین را، روح و جسم را 
در کنار هم مورد توجه قرار داده است؛ لذا شعارهای جهانی انقلاب دینی ماندگار 
و باثبات است. آزادی، اخلاق، معنویت، عدالت، استقلال، عزت، عقلانیت و برادری 
شعارهای انقلاب است که هر کدام جای بحث مفصلی دارد. اینها اصول و مبانی 
برآمده از آموزه های دینی است و انقلاب اسلامی این آرمان های بلند را در دستور 
کار خود دارد. این مبانی برآمده از اصول وحیانی است، حق است و حق ماندگار 

است. 
ابوترابی فرد تصریح کرد: اصول و  مبانی انقلاب قابل تردید و فاصله نیست، 
انقلاب به اصول خود به شدت پایبند و به مرزبندی با رقیبان و دشمنان حساس  
است و با خطوط اصلی خود هرگز بی مبالاتی نمی کند. چون این اصول و مبانی 
اراده و  با  زنده،  انقلاب اسلامی همچون پدیده ای  از اصول دینی است.  برآمده 
همواره با انعطاف است و آماده تصحیح خطاهای خویش است. نقص ها و کاستی ها 
را می شناسد و در حوزه های مدیریتی برطرف می کند اما تجدید نظرپذیر و اهل 

انفعال نیست. این  یکی از مهمترین عوامل ماندگاری انقلاب است 
وی اضافه کرد: ویژگی دیگر که رمز ماندگاری انقلاب است وجود رهبران و 
پیشوایانی است که از بن دندان به اصول و ارزش ها و مبانی انقلاب باور داشتند 
و در آراستگی فکری ، اخلاقی و رفتاری پیشگام، پیشرو و امام جامعه بودند. امام 
خمینی )ره( به تمامی مبانی و اصول انقلاب باور داشت و خود نماد باور و آراستگی 
به آن بود. امروز خلف صالح امام رهبر معظم انقلاب اسلامی سخت بر این اصول 

پای می فشارند و به آن آراسته هستند. 
خطیب موقت نمازجمعه تهران، گفت: اگر اصول در اوج دانش و معرفت و 
در اوج انطباق با مبانی وحیانی باشد ولی رهبران جامعه به آن باور نداشته باشند 
اسلام و انقلاب از ان منحرف می شوند. پیشوا و رهبر جامعه باید مطابق قانون و 
قرآن حرکت کند تا نماد عدالت باشدو همه دغدغه اش بست عدالت در جامعه 

باشد. این ویژگی های رهبر و زعیم جامعه است. انقلاب اسلامی به دلیل نعمت 
بزرگ الهی و رهبری صالح که دیروز امام بزرگوار و امروز خلف صالح او این قله های 

بلند را فتح کردند. 
ابوترابی فرد خاطرنشان کرد: امروز ملت اسلام و ملت های پیشتاز در عرصه 
مجاهدت در عراق، سوریه، یمن، لبنان،  غزه، بحرین و سراسر عالم اسلام پیشتاز 
هستند و هر روز سنگر جدید را فتح می کنند و چنین رهبر صالحی را برگزیدند. 
ببینید در چه شرایطی ملت بزرگ ایران پیروزی های بزرگ را بدست آ ورد. این 
عدالت باید در همه سطوح مدیریت کشور جریان یابد. آنگاه که این ارمان بزرگ 
الهی محقق شود به بیان رهبری معظم دولت اسلامی محقق می شود و دولت 

اسلامی آغازی است برای ساختن جامعه در تراز دین. 
وی در مورد سومین عامل ماندگاری انقلاب گفت: عامل سوم ملت هستند 
اگر آموزه های وحیانی و ناب اصول انقلاب باشد رهبری مانند علی ابن ابیطالب )ع( 
مدیریت جامعه را در دست داشته باشد اما شما ملت حضور نداشته باشید پیروزی 

ظاهری بدست نمی آید. این تاریخ اسلام است. 
وی خطاب به نمایندگان مجلس گفت : بررسی کنید در این لایحه چه 
اقداماتی برای کاهش وابستگی کشور به درامدهای نفتی انجام شده است و برای 
حمایت از تولید ،کاهش شدت انرژی و مدیریت مصرف چه گام هایی برداشته 

شده است . 
از  اینکه نظام بودجه ریزی کشور زمینه ساز بسیاری  بیان  با  ابوترابی فرد 
عملکردهای ضعیف در حوزه اقتصاد است اظهار داشت : ما مشکلات را درک 
می کنیم اما با عزم و اراده می توان در جهت پیشرفت گام برداشت . عملکردهای 
ضعیف اقتصاد، کشور را از بیرون و درون با چالش مواجه کرده است اما در صورت 
تقویت اصلاح مشکلات داخلی می توان چالش های بیرونی همچون تحریم را بی 
اثر یا کم اثر کرد .خطیب موقت نماز جمعه تهران وجود عیوب ساختاری و ضعف 
های مدیریتی را مهمترین مشکلات درونی اقتصاد کشور برشمرد و تاکید کرد: 
وابستگی اقتصاد به نفت، دولتی بودن بخشهایی از اقتصاد که در حطیه وظیفه 
دولت نیست ،نگاه به خارج و نه نگاه به ظرفیت داخلی ،بی ثباتی سیاستهای 
اقتصادی و البته بودجه بندی معیوب و نامتوازن مهمترین عیوب اقتصاد کشور از 

نظر سکاندار انقلاب اسلامی است .
وی از نمایندگان مجلس خواست تا در جریان بررسی بودجه سال 98 گام 
های مثبتی در جهت انضباط مالی بودجه بردارند بودجه ای که براساس براورد 
مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی حدود 100 هزار میلیارد تومان کسری 

پنهان در آن نهفته است .
خطیب موقت نماز جمعه تهران گفت: نمایندگان محترم بررسی کنید چند 
قدم می توانید از عیوب بودجه بکاهید چند قدم برای انظباط مالی می توانید 
بردارید، براورد مرکز پژوهش ها این است که با این ساختار بودجه سال 98 ممکن 

است حدود 100 هزار میلیارد تومان در این لایحه پنهان باشد .

رئیس دفتر رئیس جمهوری در حساب اینستاگرامی خود نوشت: به کارت 
زردی که از نماینده مشهد و همفکران او در مجلس شورای اسلامی برای پافشاری 
بر توسعه فضای مجازی و توسعه نسل 3 و 4 موبایل و ارائه هرچه بهتر خدمات به 

مردم عزیز ایران گرفتم، افتخار می کنم.
نصرالله  الاسلام  اظهارات حجت  به  اشاره  با  روز جمعه  واعظی«  »محمود 
در  مجلس  از  زرد  کارت  دریافت  درباره  مجلس  در  مشهد  نماینده  پژمانفر 
حساب اینستاگرامی خود نوشت: »لازم دانستم نکته دیگری را درباره اظهارات 
اینستاگرامی نماینده مردم شریف مشهد و کلات به صورت جداگانه از ادعای 
نادرست قبلی ایشان درباره تخصیص 1000 میلیارد تومان توسط رئیس جمهور 
برای سهامداران پدیده شاندیز مطرح کنم و آن در خصوص کارت زردی است که 
بنده در زمان تصدی وزارت ارتباطات از ایشان و هم فکران ایشان در مجلس شورای 

اسلامی گرفته ام.«
رئیس دفتر رئیس جمهوری تصریح کرد: »با سربلندی عرض می کنم که به 
این کارت زرد افتخار می کنم چرا که علت اصلی گرفتن آن کارت زرد پافشاری و 
اهتمام جدی بنده و همکارانم در وزارت ارتباطات بر توسعه فضای مجازی و توسعه 

نسل 3 و 4موبایل و ارائه هرچه بهتر خدمات به مردم عزیز ایران بوده است«
واعظی یادآور شد که »از قضا ایشان )نماینده مشهد ( و هم فکران ایشان 
در همه این سالها نه تنها مخالفان جدی آن بودند بلکه از هیچ تلاشی برای 
سنگ اندازی در این مسیر فروگذار نکردند که یکی از این تلاش ها همین دادن 

کارت زرد بود«.
به گزارش ایرنا، حجت الاسلام نصرالله پژمانفر نماینده مردم مشهد و کلات 
روزهای گذشته از دستور رئیس جمهوری برای اختصاص مبلغ هزار میلیارد تومان، 

به منظور جبران خسارت سهام داران پدیده شاندیز خبر داده بود. 
در پی این ادعا محمود واعظی رئیس دفتر رئیس جمهوری روز چهارشنبه اول 
اسفند در حاشیه جلسه هیات دولت و در جمع خبرنگاران نامه رئیس جمهوری به 
معاون اقتصادی دولت را به منظور اختصاص چنین مبلغی، تکذیب کرد و گفت: 
کسانی که چنین خبرهایی را اعلام می کنند، اغراض سیاسی دارند. من چنین 
چیزی نشنیدم و مشخص نیست که این موضوع از کجا مطرح می شود، اگر قرار 

باشد دستوری داده شود باید از طریق دفتر ابلاغ شود.
واعظی همچنین در پیام اینستاگرامی دیگری از نماینده مشهد خواسته بود 

اسناد خود را درباره دستور رئیس جمهوری منتشر کند. 
روابط عمومی دفتر رئیس جمهوری هم روز پنجشنبه دوم اسفند با صدور 
اطلاعیه ای اظهارات پژمانفر نماینده مردم مشهد در مجلس را مبنی بر هرگونه 
و  سهامداران  به  تومان  میلیارد  هزار  تخصیص  برای  جمهوری  رئیس  دستور 
مالباختگان پدیده شاندیز تکذیب کرد.پروژه پدیده شاندیز مشهد حدود چهار 
سال پیش در پی برخی تخلفات از جمله دریافت نکردن مجوزهای لازم برای 
ساخت وساز و نیز توزیع غیرمجاز سهام به صورت گسترده، در حالی که به علت 
سهامی خاص بودن شرکت مجاز به چنین کاری نبود، با دستور مقام قضایی 
تعطیل شد. در مرحله نخست این اقدام دفاتر فروش و عرضه سهام شرکت پدیده 

شاندیز مسدود و بعد از مدتی کل پروژه متوقف شد.
این پروژه که افزون بر 130 هزار سهامدار در سراسر کشور دارد در این مدت 
با چالش های عدیده ای مواجه بود. مسئولان دولت یازدهم به ویژه وزارت کشور 
و استانداری خراسان رضوی و نیز دستگاه قضایی به منظور حفظ حقوق مردم و 
حل مشکلات آن تلاش زیادی کردند که از دریافت مجوز تغییر کاربری زمین ها 

تا مجوزهای مربوط به ساخت وساز و عرضه سهام آن در بورس را شامل می شود.

ظریف: اینستکس تنها پیش شرطی برای اجرای وعده های اروپاست

خطیب جمعه تهران مطرح کرد؛ 

پاکستان رفتار گذشته خود را اصلاح کند

واعظی:بهدریافتکارتزردبرایارائهخدماتبهتربهمردمافتخارمیکنم
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وزیر کشور:  
مجوز فعالیت 
سپاه برای 
مبارزه با قاچاق 
 کالا و ارز 
صادر شد 

وزیر کشور گفت:  اخیرا مجوزی به سپاه داده شده تا در مناطق 
دریایی با قاچاق کالا مبارزه کنند. 

عبدالرضا رحمانی فضلی در حاشیه نشست بررسی آخرین 
وضعیت و تدابیر در خصوص کنترل قاچاق کالا به ویژه کالاهای 
شایعات  و  اخبار  به  توجه  با  گفت:  خبرنگاران  جمع  در  اساسی 
مطرح شده در حوزه قاچاق کالاهای اساسی به ویژه گوشت و دام، 
جلسه ای با حضور استانداران مناطق مرزی کشور، نیروی انتظامی، 
سپاه، ستاد کل، جهاد کشاورزی، وزارت صنعت، معدن و تجارت، 

دادگستری، دادستانی و تعزیزات برگزار شد.
وی با اشاره به این که مناطق مرزی کشور گزارشات اولیه را در 
حوزه قاچاق دام ارائه دادند، افزود: براساس این گزارشات در مناطق 
شرقی کشور اصلا قاچاق دام نداریم. در غرب کشور نیز در شرایط 
کنونی با توجه به برودت هوا از جمله در کردستان رقم قاچاق دام 

بسیار پایین بوده است.
به  توجه  با  شده  مقرر  که  مطلب  این  بیان  با  کشور  وزیر 

دستورالعمل جدید ابلاغ شده از سوی رییس جمهور، کنترل جدی 
روی حرکت دام ها از استان ها به طرف مرزها داشته باشیم،  اضفه 
کرد: حرکت دام ها از استان ها به طرف مرزها باید با اجازه دامپزشکی 
صورت گیرد. همچنین در مناطق مرزی باید از ورود دام تا شعاعی 
خاص جلوگیری شود. ایست بازرسی ها تقویت و مقرر شده که با 
افزایش نیرو، جلوی قاچاق دام گرفته شود. همه تلاش ها بر آن است 

که از کلیه ظرفیت ها به منظور کنترل قاچاق استفاده شود.
تا  شده  داده  سپاه  به  مجوزی  اخیرا  گفت:   رحمانی فضلی 
در مناطق دریایی با قاچاق کالا مبارزه کنند. دراین جلسه، سپاه 
گزارشی را ارائه داد که با همکاری ارتش و نیروی انتظامی و از طریق 
ستاد کل فرماندهی هماهنگی های لازم انجام شده است و از هفته 

آینده برنامه های تهیه شده اجرا خواهد شد.
وی تاکید کرد: امیدواریم با تلاشی که صورت می گیرد موضوع 
قاچاق کالاهای اساسی به ویژه قاچاق دام را کنترل بیشتری داشته 

باشیم.

رحمانی فضلی در ادامه اظهار کرد: دراین جلسه در مورد بحث 
توزیع نهاده ها و کالاها از سوی وزارت صنعت، معدن و تجارت و 
وزارت جهاد کشاورزی گزارشی ارائه شد. بر مبنای این گزارش ها 

ورودی و ذخائر نهاده ها در شرایط خوبی قرار دارد.
وزیر کشور گفت: در توزیع گوشت مشکلاتی وجود داشت که 
خوشبختانه در شرایط حاضر جامعه هدف شناسایی شده تا گوشت 
4200 تومانی فقط به این گروه برسد. آزادسازی واردات گوشت 
با ارز نیمایی به صفر  انجام شده و حتی عوارض واردات گوشت 

رسیده است.
وی در پایان تاکید کرد: امیدواریم با افزایش واردات گوشت، 
اصلاح نظام توزیع و همچنین کنترل شدید قاچاق بتوانیم قیمت ها 
را متعادل سازی کنیم. مسئولیت این کار را ستاد مبارزه با قاچاق 
برای  کمیته ای  راستا  همین  در  است.  شده  عهده دار  ارز  و  کالا 
پیگیری تشکیل شده تا به طور روزانه موضوع قاچاق گوشت را رصد 

کرده و به طور هفتگی به دولت گزارش دهد.


